
 

Federació de Moros i Cristians d’Oliva 
 Interès Turístic Autonòmic 

ACTA 
ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE LA FEDERACIÓ MIC OLIVA 

LLOC: Centre Polivalent 

DATA: 27 de juny de 2021 

1ª CONVOCATÒRIA: 11.30 h. 

2ª CONVOCATÒRIA: 12.00 h. 

 

Assistència 

Assistents: 83 compromissaris/es  
S'han excusat d'assistir: 57 compromissaris/es  
 

Ordre del dia 

1. Situació de la Festa actual.  
2. Balanç econòmic 2019. 
3. Balanç econòmic 2020.  
4. Ajornament de les festes per al 2022.  
5. Torn obert de paraula. 

 

Desenvolupament de la sessió 

El president obri la sessió a les 12.10 h., dóna la benvinguda i agraeix al col·lectiu fester el 
suport en aquest temps difícil, que ha estat recolzant i participant de les poques alternatives 
que s’han permés fer dins les festes. 

En segon lloc explica l’ajornament de l’assemblea convocada per al 25 d’octubre. Vam 
realitzar l’acte de presentació de l’estudi sociològic, de la Festa però un canvi de normativa 
en el mateix cap de setmana, ens impedia realitzar l’acte què vam haver de cancel·lar. 

Ara sí es garanteix la possibilitat de fer l’assemblea i per aquest motiu es realitza, ja que és 
vital que l’òrgan de govern més important de la Festa es reunisca. 
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És necessari votar d’urgència per incloure en l’ordre del dia la votació de l’acta anterior. 
Incorporar el punt queda aprovat per unanimitat. 

Amb la votació, queda aprovada l’acta per unanimitat dels assistents. 

A continuació, el president comença a desenvolupar l’ordre del dia. 

1. Situació de la Festa actual. 

Aquest punt ja s’ha tractat amb anterioritat amb la junta de presidents i presidentes.  
En aquest moment no ens atrevim a plantejar actes, és inviable. 

Les càbiles no es poden obrir si no són per a reunions de junta, amb un aforament màxim de 
10 persones. 

Podem plantejar actes alternatius, amb totes les mesures de seguretat (control d’aforament, 
etc.) però que no impliquen aglutinar a gent de manera descontrolada. 
Els actes de festes tal com les coneixíem, tardaran a tornar. 

El dia 30 d’aquest mes es publicarà una nova normativa. Estarem al dia de les novetats, ja que 
estem en continu contacte amb les autoritats responsables.  

2. Balanç econòmic 2019. 

Aquest balanç es va explicar en la junta anterior i estava en l’ordre del dia de l’assemblea 
d’octubre perquè com és sabut, tardem molt a cobrar. En aquest cas vam rebre la subvenció 
durant el confinament. 

Votació:  
 

Queda aprovat el balanç per majoria absoluta dels assistents. 

Vots a favor 80

Vots en contra 0

Abstencions 3
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3. Balanç econòmic 2020. 

L’assemblea va aprovar un pressupost que res té a veure amb aquest balanç. Donada la 
situació especial i excepcional, podem procedir la votació d’aquest balanç. 

Queda aprovat el balanç per majoria absoluta dels assistents. 

Respecte al pressupost de 2021, no s’ha presentat perquè ha canviat enguany el funcionament 
de la subvenció. Aquest tema s’ha explicat a la junta de presidents/es. 

Hem de presentar un projecte a l’Ajuntament amb les activitats previstes. Tenim un màxim 
de 41.000 € i fins que no acabe l’any tenim temps per a realitzar actes i activitats.  
Rebrem la quantitat de subvenció del màxim que siguem capaços de fer. 

Si algú té dubtes, el president convida a plantejar-los i comentar-los. 

4. Ajornament de les festes per al 2022. 

Pensant en les característiques de les nostres festes, i en consens amb els càrrecs, entenem 
que no té sentit realitzar-les en una altra data. 

Ja que hem de realitzar obligatòriament l’acte benèfic (pendent de 2020), en cas de poder fer 
actes al carrer celebraríem aquest acte. 

Per tant es proposa ajornar les Festes de Moros i Cristians d’Oliva 2021 a l’any 2022. 

L’ajornament de les Festes queda aprovat per unanimitat. 

Vots a favor 82

Vots en contra 0

Abstencions 1
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5. Torn obert de paraula. 

Un fester mosqueter pregunta si hi ha alguna ajuda per al manteniment de les càbiles per part 
de l’Ajuntament o altres autoritats. 

Óscar li respon que és un tema molt preocupant, tant per a les filades com per a la junta de 
govern de la Federació. 
No està contemplat aquest cas, ja que la subvenció actual està plantejada a partir de factures 
presentades d’actes prèviament conveniats. 

S’hauria d’estudiar en el moment que tornem a fer Festes, ja que serà un tema preocupant. Es 
podria estudiar fer actes o vies d’autofinançament. 

Un fester taifa comenta si ja hi ha data concreta de l’acte benèfic. Es respon que de moment 
no, ja que dependrà de les resolucions i noves normatives que vagen sorgint. 

El president reitera l’agraïment de l'assistència donat les circumstàncies i espera que 
progressivament ens vegem als carrers. 

Sense més assumptes a tractar, el president tanca la sessió a les 12.26 h., de la qual, com a 
secretària estenc aquesta acta.  

El president                                                                                  La secretària 
Óscar Prieto Ramos                                                                                        Helena Mañó Girau
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